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Punten voor de rondvraag commissie ED de dato 20 maart 2024 
 
Fractie Vraag 

 
AB Tentoonstelling Altagsmenschen 

De tentoonstelling “Alltagsmenschen” in het centrum van Valkenburg straalt warmte, humor en herkenning uit en wordt door voorbijgangers met 
een glimlach op het gezicht bekekenen kan gezien worden als een groot succes. Naar de mening van de fractie Algemeen Belang een mooi, 
positief ontvangen, initiatief dat zeker voor herhaling vatbaar is. Fractie Algemeen Belang verneemt graag van het college of zij bereid is om 
aan een soortgelijk evenement, al dan niet jaarlijks, maar zeker frequent, vorm te geven. 
 

VSP Nota Budget Evenementen 2024 
Naar aanleiding van het raadsinformatiebulletin Nota Budget Evenementen 2024 heeft de VSP de volgende vragen. 
Wij zien dat voor het Auw Wieverbal, Nationaal Congres Evenementen, Altagsmenschen en Evenementen Shimano er meer als 10.000 euro 
beschikbaar wordt gesteld. Hoe verklaart u dit met het maximum bedrag van 10.000 euro volgens raadsbesluit van 6 juli 2020? 
Tevens zijn wij van mening dat er een afbouwregeling is voor bestaande evenementen. Hoe is het dan mogelijk dat o.a. voor Pop en Top en 
L’Eroica wederom subsidie wordt verleend? 
 
Viskraam Dr. Erensstraat 
Wij constateren dat sinds enkele weken de viskraam op de Dr. Erensstraat er niet meer staat. 
Heeft deze geen vergunning meer gekregen of heeft hij zelf deze standplaats opgezegd? 
 

PGP Sibbekerkvoetpad (doorgeschoven vanuit commissie FD 19/03/24) 
Er worden via de gemeente foto's en berichten gedeeld op Facebook over de instabiliteit van het gangenstelsel onder het Sibbekerkvoetpad. De 
foto’s laten een ingestorte gang zien, een leeggelopen aardpijp, en laten de gemoederen hoog oplopen. Er wordt geschreven dat het aanpakken 
van de problemen een complexe situatie is voor de eigenaar van de voormalige ingang. Het gaat veel tijd en geld kosten om alles weer veilig te 
maken.  
• Waar speelt de gevaarlijke situatie zich precies af?  
• Moet de eigenaar van de (voormalige) ingang dit allemaal oplossen en bekostigen?  
• Hoe en wanneer wordt deze gevaarlijke situatie opgelost?  
• Waarom is ervoor gekozen om dit nieuws wereldkundig te maken op Facebook in plaats van eerst de omwonenden op de hoogte te brengen?  

Facebook moet niet het kanaal worden waar onze inwoners de info vandaan moeten halen over onveilige situaties in hun leefomgeving. 
 
Actiepunt ED 9 Evenementenbeleid 
Bij actiepunt ED 9 wordt aangegeven dat dit punt kan worden afgevoerd van de actielijst. Dit lijkt ons voorbarig. De evaluatie die in 2023 was 
voorzien, heeft nog niet plaatsgevonden. Fijn dat zowel organisatoren als inwoners mee kunnen denken over het nieuwe evenementenbeleid 
maar jammer dat er in de Mazjerang een fout is geslopen en de datum voor inwoners niet wordt vermeld. Dit is op de Facebook pagina hersteld. 
We hopen dan ook dat dit bericht onze inwoners zal bereiken. ‘Hoe denkt het college onze inwoners alsnog te bereiken?’ Ook wordt hier 
binnenkort een aparte raadssessie voor ingepland. Zolang het beleid nog niet is geëvalueerd, uitgewerkt en een plaats heeft gekregen in de Visie 
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VTE pleiten wij ervoor dit als apart actiepunt op de agenda te houden zodat het niet kan ‘ondersneeuwen’ in de veelomvattende, en nog niet 
gedeelde, (concept) Visie VTE. ‘Is het college bereid dit onderdeel als actiepunt te handhaven?’ 
 
Actiepunt ED 12: Evaluatie Kerststad 2023 en brainstorm 2024 
Wanneer kunnen we deze evaluatie en brainstorm verwachten? Op 11 maart is er wel een evaluatie van het bestuur van Stichting Kerststad 
Valkenburg geweest voor ondernemers. Dat is fijn en positief, echter wij vragen ons af wanneer dit actiepunt in deze commissie wordt 
behandeld.  
 
Actiepunt ED 25 Ondernemersdesk 
In de actielijst staat bij punt ED 25 dat de raad via de commissie ED op 17/01/24 geïnformeerd wordt over de gemaakte keuzes, het aantal 
geholpen ondernemers, de gestelde vragen en achtergrond. Deze vergadering is niet doorgegaan en in de vergadering op 20-03-2024 staat een 
update over dit onderwerp gepland. Wij gaan ervan uit dat de nog openstaande evaluatievragen tijdens dit bespreekpunt worden meegenomen, 
maar voor het geval dat dit niet het geval is; ‘is het college bereid onze vragen alsnog te beantwoorden?’ 
 
Actiepunt ED 8 Kopgroep Toerisme Uitvoering Visie VTE Zuid-Limburg 
Op 4 december ontvingen wij een RIB over de Stand van Zaken uitvoering Visie Vrijetijdseconomie Bestemming Zuid-Limburg. Dit betreft de 
regionale visie VTE, niet te verwarren met ‘onze’ Valkenburgse Visie VTE, maar er zijn uiteraard raakvlakken en verbindingen. 
In het RIB wordt vermeld dat wethouder Rouwette deel uitmaakt van de kopgroep die zich richt op de uitvoering van de Visie. Daarmee is hij 
onderdeel van het regionale uitvoeringsteam. Wij horen graag van de wethouder wat deze rol inhoudt.  
Als een van de vijf uitvoeringspunten wordt benoemd dat in 2030 Zuid-Limburg een bestemming is waarin ‘de vrijetijdseconomie helpt om 
natuur en landschap te ontwikkelen’. Dat klinkt veelbelovend, maar ook uitdagend. Kan de wethouder uitleggen hoe dit wordt gerealiseerd, 
temeer omdat economie & natuur niet vanzelfsprekend hand in hand gaan. Vaak hoeven natuur en landschap ook niet ‘ontwikkeld’ te worden. 
Meestal volstaat het om deze gebieden te beschermen en onderhouden. Kortom, wij zijn benieuwd hoe de vrijetijdseconomie de natuur gaat 
ontwikkelen. Graag een toelichting van de wethouder. 
In het bulletin worden 4 deelprojecten genoemd waaronder het ontwikkelen van een masterplan duurzame toeristische recreatieve mobiliteit 
voor Zuid-Limburg. Dit klinkt een groene partij als de PGP prachtig in de oren. Wij stellen het op prijs als de wethouder al een tipje van de 
sluier van dit project kan oplichten. Tot slot wensen we de wethouder veel succes met zijn rol in de Kopgroep en willen we aangeven dat we het 
op prijs stellen om op de hoogte gehouden te worden van de voortgang.  
 
Actiepunt ED 19 Vakantiehuisjes 
Voordat dit punt zoals voorgesteld van de actielijst wordt afgevoerd, krijgen we graag van de wethouder het overzicht van de verschillende 
campings/ huisjesparken in Valkenburg met daarbij benoemd of het kampeerterrein 1 of 2 locaties betreft. Ook krijgen we graag de bevestiging 
dat permanente huisjes/chalets binnen de bestemmingsplannen werkelijk niet mogelijk zijn in de toekomst. Dit om te voorkomen dat er bij 
nieuwe plannen toch verdere challettisering optreedt omdat de bestemmingsplannen hier wel ruimte aan bieden. Tot slot horen we graag of er 
bij de Gemeente verdere aanpassings- of uitbreidingsplannen bekend zijn. 
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Informatie toegankelijkheid rolstoelgebruikers/mindervaliden op website Gemeente en website Visit Zuid Limburg, afdeling Valkenburg. 
Valkenburg werkt in samenwerking met Ongehinderd aan een Lokale Inclusie Agenda. Dat is prettig voor inwoners, maar zeker ook voor toeristen 
in een rolstoel die zich dankzij de bestrating goed door het centrum kunnen verplaatsen. Er zijn tal van attracties en horeca gelegenheden in 
Valkenburg die goed toegankelijk zijn met een rolstoel. Het zou handig zijn voor deze bezoekers/toeristen om informatie over toegankelijkheid 
in Valkenburg op een overzichtelijke manier te kunnen bekijken.  
Is het mogelijk om, als de inclusie agenda handen en voeten heeft gekregen en er inzicht is in toegankelijkheid, een overzicht van deze 
informatie geplaatst wordt op de sub-website ‘Toerisme’ van de Gemeentelijke website?  
Is de wethouder bereid om met Visit Zuid Limburg te bespreken of een dergelijk overzicht of een link hiervan ook op hun website geplaatst kan 
worden? 
Wellicht dat dit meegenomen kan worden in de evaluatie van de samenwerking met Visit Zuid Limburg.  
Tot slot doen wij graag de suggestie om iemand van Visit Zuid Limburg uit te nodigen voor de Ervaringsdag Lokale Inclusie Agenda op 4 april 
zodat wij de rolstoeltoegankelijkheid van Valkenburg ook bij hen extra onder de aandacht kunnen brengen.  
Overigens is er op de website van Visit Zuid Limburg een optie om bij attracties en horeca gelegenheden te filteren op toegankelijkheid. Dat is 
positief, echter bij de resultaten staat in sommige gevallen dat de attractie juist niet toegankelijk is. Kortom, extra aandacht hiervoor is 
wenselijk om Valkenburg ook aantrekkelijk te houden en maken voor de mindervalide bezoeker.  
 
Bouw Croix de Bourgogne 
Zou het in overleg met de ontwikkelaar/aannemer mogelijk zijn om de bouwterreinen te verfraaien met informatieborden over het te bouwen 
hotel en eventueel met beeldmateriaal? 
 
Openbare toiletten Walramplein 
Wij krijgen signalen binnen dat er regelmatig storingen zijn en/of de toiletten niet goed schoon zijn. Zijn deze signalen ook bij de gemeente 
bekend?  
 
Stand van zaken Bankautomaat Walramplein 
Heeft Geldmaat al een vergunning aangevraagd en is er al duidelijk wanneer de geldmaat geplaatst wordt?  
 
Evenement Gravel Fondo Limburg 
Klopt het dat de Gravel Fondo de komende editie niet over de Keutenberg gaat. Geldt dat ook voor edities in de toekomst?  
 
Bedrijveninvesteringszone (BIZ) 
Dit jaar wordt er door ondernemers die binnen de bedrijveninvesteringszone vallen gestemd over het al dan niet voortzetten van de BIZ. Een 
BIZ-plan is wettelijk mogelijk voor maximaal 5 jaar. Daarna moet er weer een nieuw vijfjarenplan worden opgesteld en een draagvlakmeting 
worden georganiseerd.  
Kan de wethouder vertellen wanneer deze stemming plaatsvindt?  
Geldt dit dan al voor 2025 of gaat het mogelijk niet continueren in per 2026. 
Hebben we als gemeente een indicatie of er gestemd gaat worden voor of tegen? Dit met het oog op continuïteit van de financiering van een 
aantal zaken/activiteiten/evenementen. 
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Een aantal partijen ontvangt namelijk een financiële bijdrage via de BIZ, denk aan Visit Zuid Limburg en Kerststad Valkenburg. Mocht er niet 
voor voortzetting gestemd worden, wat betekent dat dan voor de begroting van deze partijen als de BIZ al per 2025 niet meer zou bestaan?   
 

VVD Met betrekking tot de actielijst 
ED 17 Brief bewoners Keutenberg inzake Gravel Fondo – 23-11-23 agenderen brief na plaatsvinden gesprek. Heeft dit gesprek al plaatsgevonden? 
ED 22 Realiseren inwonersdesk/ cijfers communicatie en dienstverlening door KCC voorjaar 2024 – wanneer kunnen wij dit verwachten? 
 
Evenementenbeleid 
Wij zagen op social media en in de Mazjerang een oproep aanorganisatoren van evenementen om deel te nemen aan brainstormsessies. Kan de 
wethouder ons het proces nader toelichten? Wanneer worden commissie en raad betrokken? Wanneer kunnen we het evenementenbeleid 
verwachten? 
 

CDA 
 

Project aansprakelijkheid en eigendommen groeves 
In de kadernota 2023 maakte u kenbaar dat in 2023 gestart zou worden met een project om te komen tot een toekomstig integraal gemeentelijk 
groevenbeleid waar de knelpunten rond mijnbouw, erfgoed, natuurbeheer en economie voor de lange termijn met elkaar in balans worden 
gebracht. 
De CDA-fractie is hier groot voorstander van en vraagt zich af wat de stand van zaken is? 
 
Van Kuurpark naar Natuurpark 
Zolang er geen ei is gelegd over ‘Van Kuurpark naar Natuurpark’, hoort er wat ons betreft ook geen lobby inzet plaats te vinden om een grote 
Mountainbike wedstrijd naar Valkenburg aan de Geul te halen die eventueel rond dit gebied zal plaatsvinden. 
Is het college dat met ons eens? 
 
Verleende vergunning Fransche molen 
Eind 2022 heeft de gemeente Valkenburg aan de Geul een vergunning verleend om in de Fransche molen een espressobar en twee 
vakantiewoningen te realiseren. 
Heeft u inzicht in de stand van zaken en kunt u dit met ons delen? 
 
Plaatsing Geldmaat 
Wat is de stand van zaken m.b.t. de plaatsing van de Geldmaat in centrum Valkenburg? 
 
Economie 
In de begroting 2024 schrijft u: ‘Onze economie vraagt om een brede programmatische aanpak. Maar hoe pakken wij dat aan? Het komende jaar 
zal hier, parallel aan de (uitvoering van de) visie Vrijetijdseconomie, verder inhoud aan gegeven worden (voor zover de capaciteit dat toelaat).’ 
Zo staat er in onze agenda ingepland dat wij in juni als raad een themasessie kickoff structuurversterking economie hebben. Maar wij gaan er 
vanuit dat het college al het nodige werk heeft verzet. 
Graag stand van zaken? Dat laatste stukje ‘voor zover de capaciteit dat toelaat’ vinden wij dan overigens weer jammer. Mocht er te weinig 
capaciteit zijn, dan is het wellicht een goed idee om in te huren. 
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Kerststad Valkenburg aan de Geul 2023 
Kunt u ons aangeven hoe het staat met de evaluatie van de kerststad Valkenburg aan de Geul 2023? 
 

 


